

REPUBLIC OF CAMEROON
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

SECRETARIAT GENERAL

**DIRECTION DES ACCREDITATIONS UNIVERSITAIRES ET DE LA
QUALITE**

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

SECRETARIAT GENERAL

**DEPARTMENT OF UNIVERSITY ACCREDITATIONS AND
QUALITY**

18 / 00371

COMMUNIQUE RADIO-PRESSE N° _____ du _____

07 AOUT 2018

Le Ministre de l'Enseignement Supérieur communique :

Tous les candidats aux Examens Nationaux d'Entrée au cycle de Spécialisation et d'Internat en Médecine au Cameroun, sont informés que **les épreuves orales** desdits examens se dérouleront à partir du **Samedi 13 octobre 2018 dès 9 heures** à la Faculté de Médecine et des Sciences Biomédicales de l'Université de Yaoundé I.

Par ailleurs, il leur est rappelé qu'ils doivent uniquement se munir de la Carte Nationale d'Identité et du récépissé de dépôt du dossier.

Yaoundé, le



Celcom

REPUBLIC OF CAMEROON
Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR

SECRETARIAT GENERAL

Direction des Accréditations Universitaires et de la
Qualité

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

SECRETARIAT GENERAL

Department of University Accreditations and
Quality

18 / 00371 07 AOUT 2018
Press Release No _____ of _____

The Minister of Higher Education hereby announces as follows:

All candidates to National Competitive Entrance Examinations for the Medical Specialization and Residency Cycle in Cameroon are informed that **the oral part** of the said examinations shall be held as from **Saturday, 13th October 2018 at 9:00 am prompt** at the Faculty of Medicine and Biomedical Sciences of the University of Yaounde I.

Moreover, candidates are reminded that they should come along solely with their National Identity Card and receipt of the submission of the examination file.

Yaounde, on

**The Minister of Higher Education
Jacques FAME NDONGO**



Celcom